
za posrednictwem 

Ktodzko, dnia 04.07.2019 r. 

Radny Rady Miejskiej 
Pan Stanislaw Bartczak 

Przewodniczqcej 
Rady Miejskiej w Klodzku 

W miqzku z pismem Przewodniczqcej Rady Miejskiej BR 11. 0003.16.2019 z dnia 
19.06.2019 roku dotyczqcej interpelacji Pana Stanislawa Bartczaka Radnego Rady Miejskiej 
w Ktodzku w sprawie podania informacji na temat zawieranych um6w z firmq DPD Przyjazny 
Dom Sp&ka z o.o., uprzejmie informuje: 
Ad.1. Ad.2. 

Gmina Miejska Klodzko z ww. firmq w okresie od 08.12.2014 r. do dnia 10.06.2019 r. 
nie zawierala umow zleceri lub o dzido. 

W okresie od 08.12.2014 r, do dnia 10.06.2019 r. nie stwierdzono piatnoSci z konta 
"Wydatki" na rzecz wskazanej firrny. 

Ad. 4. 

Firma DPD Przyjazny Dom Spdka z 0.0. w okresie od 08.12.2014 r. do 10.06.2019 r. nie 
zawierala z Zakladem Administracji Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Klodzko Sp. z 0.0. 

w Klodzku jakichkolwiek umow zlecenia lub o dzido. 

Ad. 5. 

Zaklad Administracji Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Klodzko Sp. z 0.0. 

w Ktodzku w okresie od 08.12.2014 r. do dnia 10.06.2019 r. nie zaptacil zadnej kwoty na rzecz 
firmy DPD Przyjazny Dom Spblka z.o.0. 

Otrzymujg 
1. adresat. 
2. aa. 


